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Protokół nr LXI/2022 

LXI Sesja w dniu 4 października 2022  

Obrady rozpoczęto 4 października 2022 o godz. 16.00, a zakończono o godz. 17.00 tego samego dnia. 

Ustawowy skład Rady 21 radnych, obecnych 20 radnych. Lista obecności stanowi zał. nr 1 do 

protokołu. 

 

Nieobecny : 

- Radny Zenon Buraczek 

 

Ponadto w posiedzeniu wzięli udział: 

 

• Z-ca Burmistrza - Maciej Wróbel 

• Skarbnik Miasta –Kamila Wybraniec 

• Sekretarz Miasta – Halina Kuriata 

• Dyrektor MOPS w Kętrzynie – Katarzyna Hoszkiewicz 

Ad. pkt 1.  

Otwarcie posiedzenia. 

 

Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina otworzył obrady LXI sesji Rady Miejskiej  

w Kętrzynie zwołanej zgodnie z art.20 ust.3 ustawy o samorządzie gminnym, na podstawie wniosku 

Burmistrza Miasta. Przewodniczący powitał zebranych. Poinformował, że obsługę prawną zapewnia 

Mecenas Agnieszka Jakubowska,  a protokólantem jest Irena  Małachowska. 

Ad. pkt 2 

Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

 

Przewodniczący rady  Rafał Rypina zgłosił poprawkę do porządku obrad wprowadzenie po 

pkt. 3.b pkt 3.c o treści „podjęcie uchwały w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia 

skargi na  działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn. Wnioskodawca wyraził zgodę na 

wprowadzenie zmiany do porządku obrad. 

Rada w głosowaniu imiennym: 18 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 2 głosy „wstrzymujące się” – 

przyjęła poprawkę do porządku obrad – raport z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 2. 

Następnie przystąpiono do realizacji poniższego porządku obrad: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przedstawienie porządku obrad – zgłaszanie wniosków o zmianę porządku obrad. 

3. Podjęcie uchwały w sprawie: 

a) zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie uchwalenia  

Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn  

na lata 2022-2033. 

b) zmian w budżecie miasta Kętrzyn na rok 2022.   

c) przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na  działalność Burmistrza Miasta Kętrzyn.   

4. Interpelacje i zapytania radnych. 

5. Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

6. Zamknięcie LXI  sesji Rady Miejskiej w Kętrzynie. 
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Ad. pkt 3.  

Podjęcie uchwały: 

a)  

Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały.   

Uwag nie wniesiono i Przewodniczący przeszedł do głownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmiany uchwały Nr XLVIII/360/2021 z dnia 30 grudnia 2021 r. w sprawie 
uchwalenia  Wieloletniej Prognozy Finansowej Gminy Miejskiej Kętrzyn na lata 2022-2033  
w głosowaniu imiennym: 19 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – została 
podjęta. 
Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 3 do protokołu 
b) 
Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 
przedmiotowy projekt uchwały. 
Uwag nie wniesiono i Przewodniczący przeszedł do głownia uchwały.  
Uchwała w sprawie zmian w budżecie miasta na 2022 rok w głosowaniu imiennym: 19 głosów 
„za”, 0 głosów „przeciw”, 1 głos „wstrzymujący się” – została podjęta. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 4 do protokołu. 

c)  

Przewodniczący rady poinformowała radnych, że  komisje stałe rady  opiniowały pozytywnie 

przedmiotowy projekt uchwały wraz z poprawką do uzasadnienia radnego Jerzego Baranowskiego o 

treści: w dniu 3.10.22 r. Komisja Skarg, Wniosków i Petycji Rady Miejskiej w Kętrzynie  podjęła 

rozpatrzenie skargi z udziałem skarżącego. 

Rada w głosowaniu imiennym: 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” – 

została przyjęta. 

Przystąpiono do głosowania uchwały wraz z poprawką. 

Uchwała w sprawie przedłużenia terminu rozpatrzenia skargi na  działalność Burmistrza Miasta 

Kętrzyn w głosowaniu imiennym: : 16 głosów „za”, 0 głosów „przeciw”, 4 głosy „wstrzymujące się” 

– została podjęta wraz z poprawką. 

Uchwała wraz z raportem z przeprowadzonego głosowania stanowi zał. nr 5 do protokołu. 

 

Ad. pkt 4.  

Interpelacje i zapytania radnych. 

 

Radny Tomasz Komorowski złożył zapytanie: 

- Czy w mieście Kętrzyn są wyznaczone tereny, na których można dokarmiać ptaki wolno żyjące? 

- Jeżeli nie ma takich terenów, to kiedy zostaną wyznaczone? 

Ad. pkt 5.  
Wolne wnioski, informacje, oświadczenia. 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, że w Kętrzynie jest od kilku lat problem z pojazdami 
porzuconymi. Na prośbę mieszkańców ul. Jaśminowej wystosował pismo do Komendant Straży 
Miejskiej w tej sprawie, czyli o ustaleni właścicieli pojazdów porzuconych wzdłuż ul. Klonowej  
i spowodowanie ich usunięcia. Uzyskał odpowiedź, że sprawa jest w toku i nadal prowadzone jest 
postepowanie.  W związku z powyższym zgłosił wniosek o rozpatrzenie możliwości utworzenia 
parkingu depozytowego na bazie „Komunalnika” przy ul. Budowalnej.  
Z-ca Burmistrza Maciej Wróbel powiedział, że sprawa jest w toku. Komendant wystąpiła do sądu  
o ustalenie spadkobierców i że problem z pojazdami na ul. Klonowej zostanie wciągu dwóch tygodni 
rozwiązany. 
Zwrócił się również o informację do Z-cy Burmistrza Macieja Wróbla, w związku z jego występem  
w sierpniowym programie KTK „Na gorąco”, gdzie powiedział, że Burmistrz Miasta przygotowuje 
dużą koncepcję zmiany energetycznej, dzięki której Kętrzyn będzie miał niezależność elektryczną, co 
to jest za projekt.  
Z-ca Burmistrza udzielił odpowiedzi, że jest to koncepcja autorska Pan Burmistrza i jego należy pytać.  



str. 3 

 

Radny Zbigniew Nowak stwierdził, zwracając się do Przewodniczącego rady, że czas rozstrzygnąć co 
ze sprzętem do obsługi rady i zawnioskował o powrót do pierwotnego systemu. 
Radna Helena Szymkiewicz zgłosiła wniosek wyrażający wolę współpracy i przyjęcia do Klubu 
radnych „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa”. 
Radny Edward Mitros oświadczył, że w Klubie radnych „Kętrzyńska Wspólnota Samorządowa” jest 
już 4 radnych: Edward Mitros, Ryszard Szymański, Helena Szymkiewicz i Roman Chodara. 
Radny Jerzy Baranowski zgłosił wniosek o uruchomienie zegara znajdującego się na słupie przy 
skrzyżowaniu ul. Sikorskiego i Daszyńskiego. 
Radna Marzena Gajek podziękowała Burmistrzowi za realizacje wniosku czyli poprawę chodnika  
i zamontowanie dodatkowych koszy przy ul. Klonowej. 
Przewodniczący rady Rafał Rypina odczytał: 
- informację Burmistrza Miasta z dnia 19 wrześni 2022 r. dotyczącą osób skazanych zobowiązanych 
do wykonywania pracy na cele społeczne, 
- zaproszenie WTZ na przegląd twórczości artystycznej, 
- zaproszenie Kętrzyńskiego Towarzystwa Amazonki na obchody Europejskiego Dnia Walki  
z Rakiem Piersi. 
Przewodniczący poinformował radnych, że zwyczajna sesja odbędzie się 20 października o godz. 
13.00 i zawnioskował aby na tę sesję przywrócono poprzedni system do obsługi sesji - „Mentor”  
 

Ad pkt 6. 

Wobec omówienia porządku obrad, Przewodniczący Rady Miejskiej Rafał Rypina  zamknął LXI sesję 

Rady Miejskiej w Kętrzynie. 

 

Pełny przebieg obrad LXI Sesji RM został zapisany w formie elektronicznej i jest dostępny na stronie BIP Urzędu 

Miasta Kętrzyn.  

 

Na tym protokół zakończono i podpisano 

Protokołowała: Irena Małachowska (-) 

 

 
Przewodniczący 

Rady Miejskiej w Kętrzynie 
 (-) Rafał Rypina 

 
 
 
 
  
 
 
 
 

 

 

 


